
 

 

Zápis z XXVI. jednání akademického senátu FM ze dne 18.6.2002 
 

Přítomni: 
Zaměstnanci: Jiřina Královcová, Klára Císařová, Jan �embera, Libor Tůma, Václav 
Kopecký 

Studenti: Josef Novák, Vít Lédl 

Omluveni: Bedřich Janeček, Luká� Bier 

Hosté:  Doc. Dr. Ing. Jiří Mary�ka, CSc., děkan FM 
             Prof. Ing. Vojtěch Konopa, CSc., proděkan FM 
 

Program:  

1. Zpráva volební komise o výsledku voleb do AS TU 
Předseda volební komise Tůma seznámil senátory s průběhem a výsledky voleb do 

Akademického senátu TU na FM. 
V krátké diskusi se vyjádřili Konopa, Mary�ka a Novák. 

 
2. Příprava změn statutu FM 

Děkan Mary�ka a proděkan Konopa, pověřený koordinací přípravy změn Statutu a 
souvisejících předpisů na fakultě, zdůvodnili potřebu změny plánovaným přechodem 
celé univerzity na jednotný informační systém vyhodnocování průběhu studia, 
přechodem fakulty na strukturované studium a kreditní systém a nevyzrálostí 
dosavadních předpisů. 

Po rozsáhlé diskusi, v ní� se anga�ovali v�ichni přítomní, bylo rozhodnuto, �e 
budou připomínky k navrhovaným změnám statutu a studijního řádu zasílány 
proděkanovi Konopovi a v září t. r. se Senát s proděkanem znovu sejde k dal�ímu 
projednávání tohoto bodu. 

 
3. Různé 

Proběhla krátká diskuse na téma organizace a průchodnost zkou�ek. 
 
 
Termín pří�tího jednání senátu nebyl stanoven. 
 
Přílohou tohoto zápisu je kopie Protokolu o průběhu voleb do akademického senátu 
TU v Liberci na FM. 
Příloha není součástí elektronické verze zápisu. 
 
 
zapsal Jan �embera, taj. AS FM  
 
 
 

Ing. Jiřina Královcová 
předsedkyně AS FM 

V Liberci dne 18.6.2002 


